
MARINA IVANDIĆ:  

- Poštovani predsjedniče, gradonačelniče, zamjeniče, poštovani predstavnici gradske 

uprave i gradskih poduzeća, kolegice i kolege zastupnici,  

moje pitanje se odnosi na jedan veliki sustav a to je sustav mjesne samouprave u kojem 

funkcionira odnosno radi i djeluje preko 1600 vijećnika i vijećnica. Mnogi od nas ovdje koji 

smo i zastupnici odnosno zastupnice isto tako obnašamo neku od dužnosti bilo u vijeću gradske 

četvrti ili u vijeću mjesnog odbora pa nam je i iz prve ruke vjerojatno su poznati svi, svi 

problemi koji more taj sustav već jako dugo.  

Gradske četvrti imaju ovlasti kao što su donošenje plana komunalnih aktivnosti, zatim 

utvrđivanje nekih potreba za aktivnostima, programima i projektima unaprjeđenja života u 

određenom kvartu. Zatim imaju također neke važne, važan značaj u sudjelovanju u provođenju 

civilne zaštite, a naravno koordinaciji rada mjesnih odbora, ali isto tako i oni su spona dakle 

prema građanima i osim što mogu sazivati mjesne zborove građana što se također nije zapravo 

prije pretjerano koristilo činjenica je da, činjenica je da zapravo su ta spona prema participaciji 

građana, njihovom sudjelovanju u životu kvarta pa onda i grada.  

Sad mnogi problemi muče, muče sustav mjesne samouprave kad govorimo o 

komunikaciji između dakle gradskih ureda i gradskih četvrti, provođenju zaključaka, realizaciji 

itd. Budući da imamo novog pročelnika ureda 

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

molila bih ga samo da navede koje promjene dakle su se događale u posljednja četiri 

mjeseca.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Izvolite pročelniče dati odgovor. Pročelnik Andro Pavuna izvolite.  

 

ANDRO PAVUNA:  

- Dobar dan svima, poštovanje, poštovani predsjedniče, gradonačelniče, zamjeniče, svi 

prisutni, hvala vam na pitanju.  

Ja sam evo nešto više od četiri mjeseca sada pročelnik mjesne samouprave. Radi ovo 

čudo?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Da, da,  

 

ANDRO PAVUNA:  

- Tako da… Da, visok sam, malo ću se čučnut.  

Ovaj, tako da bilo bi sad pretenciozno od mene govoriti o nekakvim velikim 

promjenama koje su postignute u ova četiri mjeseca međutim moj sustav rada je bio postaviti 

temelje za doista velike promjene u mandatu koji ja vidim da traje četiri godine. Moj mandat. 

A nekakve ključne… Moj mandat, izabran sam na četiri godine, ne, pa ćemo vidjet. Nadam se 

da će bit, da će to funkcionirat kak' treba.  

Uglavnom dakle smjer u kojem sam ja zacrtao te temelje su povećanje transparentnosti, 

održivosti, učinkovitosti i pravednosti. I pokušat ću vam sad predstavit nekakve, nekakve već 

učinke koje sam, koje sam već sada postigao a koji nam i slijede u narednom razdoblju kroz 

koje su te četiri fraze koje zvuče malo kao floskule al' uvjeravam vas i uvjeravam svoje 

zaposlenike u uredu, iako nekad nisu sasvim sigurni i opiru se nekakvim, nekim rješenjima da 

doista ove četiri, povećanje transparentnosti, održivosti, učinkovitosti i pravednosti su u 

pozadini svake moje odluke.  

Prvo što sam primijetio kad sam došao kako ste rekli da postoji jedna frustracija u 

jedinicama mjesne samouprave sa zapravo komunikacijom i pristupanjem prema, prema 
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Gradskoj upravi, prema ostatku Gradske uprave. Tu sam, tu sam odlučio puno jasnije definirat 

ulogu gradskog ureda u odnosu na ostatak, ne, u odnosu na vijeća kao svojevrsnu stručnu službu 

vijeća. Pa tako da onu statutarnu obvezu provođenja administrativno-tehničkih podrške 

vijećima doista i provode. Ne da zapisnike pišu članovi vijeća, ne da ponude prikupljaju članovi 

vijeća, ne da obilaze, kontroliraju rad podružnica članovi vijeća nego da to radi ured.  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……   

Ispričavam se.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Imat ćete mogućnost za dodatno objašnjenje jer imamo i zahtjev za dodatnim 

objašnjenjem.  

Zastupnica Marina Ivandić izvolite.  

 

MARINA IVANDIĆ:  

- Da, ma čini mi se dakle kao što sam navela budući da doista mnogo ljudi radi, djeluje 

u sustavu mjesne samouprave i to iz nekakvih vrlo dobrih, pozitivnih rekla bih pobuda. Dakle 

ljudi su se uključili kako bi pomogli u kvartu, kako bi pomogli u gradu i kao što je i pročelnik 

naveo oni su u bitnome frustrirani sadašnjim stanjem, kao što smo bili frustrirani i godinama 

prije toga. Meni je isto zbog protoka vremena nekako bilo teško formulirati u tim zadnjim 

sekundama pitanje međutim činjenica je da je ono što trenutno vidimo, što doživljavamo jest 

ta, taj manjak koordinacije između gradskih tijela, pogotovo kada dolazimo do provedbe 

zaključaka koje donose vijeća. I isto tako, to sad možemo reć da se ponešto pomiče, međutim 

kakvi su planovi oko toga da se poveća, poboljša ta sljedivost provedbe, realizacije zaključaka 

koje donose vijeća s jedne strane i s druge strane da se to učini isto tako javnim i vidljivim 

građanima odnosno da na neki način ljudi mogu, dakle građani koji su zainteresirani za rad 

mjesne samouprave i vijeća da mogu sudjelovati, u najmanju ruku pratiti provedbu dakle tih 

zaključaka s jedne strane, s druge strane sam rad vijeća itd.  

Mislim imali smo situaciju do sada da se ni sami zapisnici do prije par godina nisu 

objavljivali. Dakle zapisnici sjednica vijeća da se nisu objavljivali na Internetu, u 21. stoljeću a 

sada, i sada se tek nekako u tragovima počelo pojavljivati da se materijali za sjednice objavljuju 

online što mi se čini da je doista u ovo doba mislim 

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

apsolutni minimum. Eto.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Vrijeme je isteklo. Izvolite pročelniče Pavuna. Izvolite.  

 

ANDRO PAVUNA:  

- Hvala vam puno. Nemam još iskustva koliko 2 minute zapravo brzo prođe pa ću sad 

pokušati požuriti. Hvala vam na prilici, na pojašnjenju.  

Dakle dvije ključne stvari koje ste sad dotaknuli su zapravo izvršenje plana komunalnih 

aktivnosti koje je nešto što je najozbiljnije i što najviše mori, što mori vijeće prvenstveno 

gradske četvrti i drugo je dakle ta što se dogodi sa zaključkom jednom kad ga oni donesu. I u 

oba, u oba smisla vidim ogroman prostor mojeg ureda i evo ne znam koliko znate ali svi 

voditelji područnih odsjeka već sada vode evidenciju o svakom zaključku koje vijeće gradske 

četvrti donese na način da imaju boje i da imaju obvezu ako u mjesec dana nije došao nikakav 

odgovor ponavljaju požurnicom, kasnije idu prema pomoćniku za mjesnu samoupravu i u trećoj 

fazi idu prema meni koji onda osobno imam odličnu komunikaciju s podružnicama i dalje 

prema izvođačima i to na taj način će profunkcionirat. To je trenutno na serveru. Možemo 

razgovarat i razmišljati o dodatnom koraku, iskoraku, a ja mislim da bi to bilo dobro da se otvori 
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to možda i prema van. Naravno da već u objavi zaključaka postoji nekakav kontakt. Postoji tu 

ideja, tu smo daleko dogurali, uskoro ćemo to prezentirati da se digitalna cijela mjesna 

samouprava, svi radovi, svi planovi iz komunalnih aktivnosti objavljuju da vizualno budu gdje 

su i u kojoj su fazi. Tako da i u tome prema tome idemo.  

Praćenje zaključaka ćemo proširit i na mjesne odbore. Radimo pretpostavke da i to bude 

moguće, da djelatnici ureda budu prisutni na svakoj sjednici, ne samo vijeća gradske četvrti 

nego i vijeća mjesnog odbora. Na taj način daju i dignitet sjednici, daju i određenu ja bi rekao 

kredibilitet a i osiguravaju da to bude na neki način strukturirano i standardizirano pa i u krajnjoj 

liniji da iz pozicije gradske uprave ovjere zapisnik odnosno na kraju doista tamo budu prisutni.  

Jedna od stvari koju sam uveo da se djelatnici potpisuju na svaki mail, da se ne skrivaju 

iza onih općih mailova. To je već sad podiglo razinu komunikacije prema vijećima i građanima 

a isto tako i da se evidentira tko je kako glasao.  

 

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala vam.  

 

ANDRO PAVUNA:  

- Hvala lijepa. Bit će prilike da još raspravljamo.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- E sad više nemate mogućnosti.  

 

ANDRO PAVUNA:  

- Da. Hvala vam.  

 


